
پیشگامی شهرداری اصفهان در احداث دو شبکه
 آب شرب و آب خاکستری در شهر

گروه شهرســتانها - لادن سلطانی: شــهردار اصفهــان گفت: از سال 
آینده شــهر اصفهان دارای دو شبکه آب خواهد بود که شامل آب شرب و آب 
خاکستری است و این اتفاق در سطح کشور برای نخستین بار در اصفهان رقم 

می خورد. 
شهردار اصفهان با بیان اینکه خشکی زاینده رود غم مشترک همه ما است، 
گفت: تلاش هایی برای انتقال آب از خلیج فارس و دریای عمان در جریان است 
که به رفع نیازهای صنعتی کمک می کند و بخشی از آب زاینده رود آزاد خواهد 
شد، همچنین پروژه هایی برای استفاده از آب های خاکستری به جای آب چاه و 
زاینده رود برای نگهداری فضای سبز شهر در حال اجرا است و تلاش این است 
ســال های آتی دیگر نیازی به استفاده از این منابع برای آبیاری ۶۰۰۰ هکتار 

فضای سبز اصفهان نداشته باشیم. 
وی با بیان اینکه پروژه رینگ پساب به طول ۱۰۰ کیلومتر در حال تکمیل 
است، ادامه داد: تصفیه خانه هایی در حال احداث بوده که تاکنون هفت مورد از 
آن ها ساخته شده و سه مورد به بهره برداری رسیده است. قاسم زاده خاطرنشان 
کرد: از ســال آینده شهر اصفهان دارای دو شبکه آب خواهد بود که شامل آب 
شــرب و آب خاکستری است؛ این اتفاق در سطح کشور برای نخستین بار در 

اصفهان رقم می خورد.

اعتراف مسئول بلندپایه وزارت نفت
 به تخریب محیط زیست خوزستان

وزیر نفت گفت: خشــک شدن تالاب ها و آلودگی هوا و زمین ثمره فعالیت 
وزارت نفت در خوزستان بوده است. 

محســن پاک نژاد در نشست شورای برنامه ریزی و توسعه خوزستان که در 
ســالن همایش های شهرک نفت اهواز برگزار شد، با اشــاره به بازدید خود از 
شهرستان های آغاجاری و بندر ماهشهر به عنوان نماینده رئیس جمهور، با بیان 
اینکه نام خوزستان با نفت قرین است، اظهار کرد: نفت اگرچه پیشران توسعه 
کشــور است و همه کشور از منافع آن منتفع شده ولی متاسفانه خوزستان از 

این منابع نفعی نداشته است. 
وی، خشک شدن تالاب ها و آلودگی هوا و زمین را ثمره فعالیت وزارت نفت 
در خوزستان دانست و بیان کرد: وزارت نفت طی سال های اخیر تلاش هایی برای 
جبران این خسارت ها به خوزستان انجام داده است که این اقدام ها کافی نیست. 
وزیر نفــت با بیان اینکه ۱۳ هزار میلیارد تومان )همت( اعتبار برای طرح های 
مرتبط با مسئولیت های اجتماعی در خوزستان تعریف و نیم همت از این اعتبار 
هزینه شــده است، گفت: اعتبار مابقی طرح ها نیز در دست اجرا است و اعتبار 
تعریف شده نیز قابل افزایش اســت.  وی توزیع عادلانه اعتبار مسئولیت های 
اجتماعــی را مورد تاکید قرار داد و افزود: آلودگی زیســت محیطی و پرداخت 
عوارض آلایندگی به عنوان یک الزام قانونی از جمله مطالبه های مهم مردم این 
استان است که پرداخت حق آلایندگی به خوزستان در اولویت قرار گرفت. پاک 
نژاد با اشاره به بازدید میدانی از شهرستان آغاجاری گفت: شهرستان آغاجاری 
مشکلات عدیده ای دارد و شرایط شهر به گونه ای است که قابلیت زیست در آن 
در حال از دســت رفتن است. وی وضعیت آغاجاری را نامناسب دانست و بیان 
کرد: بخش زیادی از جمعیت شهر آغاجاری زیر پوشش کمیته امداد است.  به 
گزارش تسنیم، وزیر نفت، با اشاره به بازدید میدانی خود از بندر ماهشهر گفت: 
ماهشــهر با تولید ۳۰ درصد کل محصولات پتروشــیمی کشور، قطب صنعت 
پتروشیمی ایران اســت ولی با این وجود بیکاری یکی از معضل های مهم این 
شهرستان است.  وی ادامه داد: حل مشکل بیکاری در شهرستان های آغاجاری 
و بندر ماهشــهر جز با رونق اقتصادی، جذب سرمایه گذاری و اجرای طرح های 
بزرگ ملی ممکن نیست. پاک نژاد، متحد شدن الگو های استخدامی را یکی از 
مطالبه های مهم کارکنان صنعت نفت دانست و گفت: وجود قرارداد های مختلف 
استخدامی موجب شده تا پرداخت حقوق به کارکنان این صنعت با تفاوت های 

زیادی مواجه باشد. 
وزیر نفت بیان کرد: اجرای فاز دوم طرح توســعه پتروشــیمی ماهشهر به 
مساحت سه هزار هکتار که می تواند بر کل اقتصاد خوزستان اثر بگذارد معطل 
یک مجوز محیط زیســت بوده و البته گره گشایی از این موضوع در دستور کار 
قرار گرفته است. وی شهرستان شدن بندرامام را یکی از مطالبه های مردم این 
شــهر دانست و افزود: تکمیل جاده و محور های مواصلاتی و راه های روستایی، 
احداث پارک ســاحلی در ســاحل رودخانه و احیای سالن سینمایی قدیمی 
آغاجاری از محل مســئولیت های اجتماعــی وزارت نفت از جمله مطالبه های 

مردم در شهرستان های آغاجاری و بندر ماهشهر است. 

مازندران کماکان
 تامین کننده مرغ مورد نیاز کشور 

توسعه  معاونت  سرپرســت 
کشــاورزی  صنایع  و  بازرگانی 
کشــاورزی  جهــاد  ســازمان 
مازندران از تامین مرغ مورد نیاز 

کشور از مازندران خبر داد. 
سید سجاد حسنی بالاجاده 
- جعفری سرپرســت معاونت 
توســعه بازرگانــی و صنایــع 
جهــاد  ســازمان  کشــاورزی 
کشاورزی مازندران در خصوص آخرین وضعیت توزیع مرغ در استان و کشور، 
گفت: استان مازندران به عنوان تامین کننده بخشی از مرغ میادین بهمن جهت 
تنظیم بازار استان تهران و همچنین سایر استان ها مرغ نیاز را تامین و ارسال 
کرد.  او با اشاره به میزان مرغ ارسالی دیروز گفت: میزان مرغ ارسالی به میادین 

تهران ۲۳۳۷۶۹ کیلوگرم بوده است. 
 به گزارش باشــگاه خبرنگاران جوان، سرپرســت معاونت توسعه بازرگانی 
و صنایع کشاورزی ســازمان جهاد کشاورزی استان مازندران همچنین گفت: 
میزان مرغ ارســالی به فروشگاه های تهران ۹۸۰۲۹ کیلوگرم بوده و جمع مرغ 
آماده طبخ تهران ۳۳۱۷۹۸ کیلوگرم بوده اســت.  جعفــری افزود: مرغ زنده 
ارسالی به کشتارگاه تهران ۲۳۲۳۵۰ قطعه و جمع گوشت مرغ ارسالی به تهران 

۷۳۶۳۵۷ کیلوگرم بوده است. 
 او گفت: گوشت مرغ توزیعی با احتساب قطعه بندی و کاله استان مازندران 
۸۴۲۹۶۸ کیلوگرم بود.  جعفری افزود: علاوه بر آمار فوق از طریق فروشــگاه 
زنجیره ای افق کوروش و زنجیره گلســتان نیز مرغ آماده طبخ در استان توزیع 
می شــود. سرپرست معاونت توسعه بازرگانی و صنایع کشاورزی سازمان جهاد 
کشــاورزی استان مازندران گفت: گوشــت مرغ اماده به طبخ ارسالی به سایر 
اســتان ها ۷۸۴۷۶ کیلوگرم و مرغ زنده ارســالی سایر استان ها ۹۰۸۸۰ قطعه 

سمنان ۸۲۸۸۰ و گلستان ۸۰۰۰ کیلوگرم بوده است.

اصفهان

خوزستان

مازندران

مترو هشتگرد امیدی که ناامید شد
مترو هشــتگرد اســتان البرز از جمله پروژه های مهم 
استانی است که متأسفانه به جای فعال شدن امروز تعطیل 

شده است. 
مترو هشــتگرد یکی از پروژه های مهــم حمل و نقل 
عمومی در استان البرز است که به منظور تسهیل دسترسی 
و کاهش ترافیک در این منطقه طراحی شده است. این خط 
مترو به عنوان بخشی از شبکه مترو تهران - کرج، به ویژه 
برای ساکنان شهر هشــتگرد و مناطق اطراف آن اهمیت 
دارد. مترو هشــتگرد به خط ۵ مترو تهران متصل می شود 
و به مســافران این امکان را می دهد که به راحتی به نقاط 
مختلف تهران و کرج دسترسی پیدا کنند. این خط شامل 
چندین ایستگاه است که در نقاط مختلف شهر هشتگرد و 
اطراف آن قرار دارند و با راه اندازی این مترو، انتظار می رود 
که توسعه شهری در هشتگرد و مناطق اطراف آن تسریع 
و امکانات بیشتری برای ساکنان فراهم شود. این پروژه به 
کاهش ترافیک در جاده های منتهی به تهران کمک خواهد 
کرد و می تواند بهبود کیفیت زندگی ساکنان این منطقه را 

به همراه داشته باشد. 
این پروژه با هدف افزایش دسترسی و راحتی مردم در 
سفرهای روزانه طراحی شده است و می تواند تأثیر مثبتی 
بر روی اقتصاد محلی و کیفیت زندگی ساکنان داشته باشد. 
پروژه مترو هشتگرد از سال های گذشته در برنامه ریزی ها 
قرار داشــت و هدف آن تسهیل حمل و نقل بین تهران و 
کرج و بهبود دسترسی ساکنان هشتگرد به این کلانشهرها 
بــود. کاهش ترافیک، کاهش آلودگی هوا، و بهبود کیفیت 
زندگی ســاکنان از جمله اهداف اصلی این پروژه به شمار 
می رود. خط مترو هشتگرد حدود ۱۱ کیلومتر طول دارد و 
شامل چندین ایستگاه است که در نقاط کلیدی شهر قرار 
دارند. ایستگاه های این خط به گونه ای طراحی شده اند که 
دسترســی آســان به مراکز تجاری، آموزشی و تفریحی را 
فراهم کنند. با راه اندازی مترو، انتظار می رود که فعالیت های 
اقتصادی در منطقه افزایش یابد و کسب وکارهای جدیدی 
شــکل بگیرد. پروژه های مرتبط با مترو می تواند منجر به 
ایجاد فرصت های شغلی جدید در زمینه های مختلف شود. 
مترو هشــتگرد از تکنولوژی های روز دنیا برای مدیریت و 
نگهداری اســتفاده خواهد کرد تا ایمنی و راحتی مسافران 

تضمین شود. 
سیســتم های هوشــمند نظارت بر عملکرد قطارها و 
خدمات دیگر نیز در این پروژه گنجانده شــده است. یکی 
از چالش های اصلی در اجرای پروژه های مترو، تأمین منابع 
مالی لازم برای نگهداری است. با توجه به نیاز روزافزون به 
حمل و نقل عمومی، برنامه ریزی برای گســترش خطوط 
مترو به مناطق دیگر نیز در دست بررسی است. تلاش هایی 
برای ادغام مترو هشــتگرد با ســایر وســایل حمل و نقل 
عمومی مانند اتوبوس ها و تاکسی ها وجود دارد تا دسترسی 
آســان تری برای مسافران فراهم شــود. مترو هشتگرد به 
دلایل مختلفی در گذشته تعطیل شده است و این تعطیلی 
شامل مشکلات فنی و نگهداری می تواند منجر به تعطیلی 
موقت خط مترو شود و این مسائل ممکن است شامل نقص 
در سیستم های برقی، مشکلات در واگن ها یا زیرساخت ها 
باشد. در برخی موارد، تعطیلی مترو به منظور انجام کارهای 
توســعه ای و گســترش خطوط جدید یا بهبود ایستگاه ها 
انجام می شــود. کمبود بودجه و منابــع مالی نیز می تواند 
منجــر به تأخیر در خدمات دهــی و حتی تعطیلی موقت 
خطوط مترو شــود. شرایط خاص مانند حوادث طبیعی یا 
بحران های غیرمنتظره نیز ممکن است باعث تعطیلی موقت 

خدمات مترو شود. 
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری البرز در گفتگو 
با خبرنگار مهر گفت: بهره برداری مترو هشتگرد در اختیار 
مترو تهران است و ادامه خط ۵ که به مترو شهید سلطانی 
می رود و سپس گلشهر و هشتگرد در استان البرز واقع شده 
است. احمد افضلی ادامه داد: ما تنها بر روی مترو هشتگرد 
نظارت و کنترل داریم و متأســفانه از جزئیات آن به طور 

دقیق مطلع نیستیم. 

البرز
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ســال ها پیــش با چســــباندن 
فارس،  به  »کشــاورزى«  برچســب 
از سفره هاى  هر چــقدر خواســتند 
آب زیــر زمینی برداشــت کردند و با 
خالی کردن این منابع آبی، فرونشست 
در مناطق مختلف اســتان را بر جاى 

گذاشتند. 
آن زمــان کــه رتبه هــای اول تولیــد 
محصولات کشــاورزی و باغی همواره با نام 
فارس گره خــورده بود این اســتان دوران 
طلایــی خود را مــی گذرانــد و حتی نیاز 
اســتان های دیگر را هم تامیــن کرد کمتر 
کســی به فکر از دست منابع آبی می افتاد. 
کمبــود و کاهش منابع آبــی در دهه اخیر 
روی دیگری از شــرایط را برای کشــاورزی 
در استان نشان داد کشــاورزی که حالا به 
واســطه خشکســالی ها و کمبود منابع آبی 
در شرایط سختی پیش می رود؛ بسیاری از 
تولیدکنندگان را با سختی هایی رو به رو کرده 
است. در این شــرایط همچنان خودکفایی 
در تولید محصولاتی همچــون گندم برای 
فارس پیش بینی می شود تا جایی که رئیس 
کمیسیون کشاورزی مجلس شورای اسلامی 
گفته اســت»خودکفایی در تامین گندم نه 
تنها نباید عقب گرد داشته باشد، بلکه باید 
تداوم یافته و بســتر صادرات محصول مازاد 

نیز فراهم شود. «
محمدجواد عسکری معتقد است که باید 
فضایی ایجاد کنیم که در خودکفایی گندم 
عقب گرد نداشــته باشیم و این خودکفایی 
تــداوم پیدا کند تا اگر محصــول مازاد هم 
داشــتیم، بســتر صادرات آن فراهم باشد. 
وی با تاکید بــر اینکه برنامه های حوزه آب، 
کشاورزی، منابع طبیعی و محیط زیست در 
برنامه هفتم، کامل و جامع است، عنوان کرده 
است که اگر این برنامه ها عملیاتی و اجرایی 
بشــود قطع به یقین خیلی از مشــکلات را 
پشــت ســر خواهیم گذاشــت و به معنای 
واقعی می توانیم به توســعه پایدار در بخش 
کشــاورزی دســت پیدا کنیم. این نماینده 
مجلس با اشــاره به موضوع خرید تضمینی 
محصولات کشــاورزی عنوان کرده است که 
این موضوع جزو مباحث جدی ماســت که 
نمونه اش بحث گندم بود و سال گذشته به 

خودکفایی رسیدیم. 
امسال هم در برنامه هفتم و هم در بودجه 
۱۴۰۴ موضوع را به گونه ای دنبال کردیم که 
برای حدود دوازده میلیون تن نیاز کشــور، 
برنامه ریــزی کنیم و بــه ازاء هر کیلوگرم 

بیست هزار و پانصد تومن، معادل دویست و 
پنجاه همت در نظر گرفته شد. وی همچنین 
روش های نوین کشت را از دیگر موضوعات 
مــورد تاکید برنامه هفتم خوانــد:در برنامه 
هفتم توســعه برنامه به این گونه است که 
توسعه کشــاورزی به سمت افقی را ممنوع 
کنیــم؛ چراکه کشــاورزی باید به ســمت 
عمودی بــرود و از کشــت های گلخانه ای 
گرفتــه تا فضا هایی که می تواند با حجم کم 
و با ظرفیت کم، تولید بیشتری داشته باشد 
استفاده شود. تاکید بر خودکفایی در تولید 
گندم در شــرایطی اســت که منابع آبی در 
استان به شدت تحلیل رفته است، موضوعی 
است که با وجود تنش های آبی موجود بیش 

از گذشته مطرح می شود. 
در این رابطه پدر علم هیدروژئولوژی ایران 
و استاد دانشگاه شــیراز در خصوص تلاش 
برای خودکفایی در تولیــد گندم می گوید: 
باید بپذیریم کــه خودکفایی گندم نباید با 
فشار بر منایع آبی باشد و درحالی که اگر نیاز 
به گندم بود به سادگی می توان کاشت آن را 
داشــت و نیاز به تولید بیشتر و خودکفایی 
نیست. عزت الله رئیسی می افزاید: در صورت 
نیاز به گندم می توان با تغییر کشــت آن را 
انجــام داد و از طرفی نیز گندم جزو زراعت 
ســاده است و هر وقت مشکل داشته باشیم 
با توجــه به اینکه تجهیــزات لازم را داریم 
می توان کشــت گندم را داشت. این محقق 

معتقد است می توان با کشت مناسب همان 
آبی را که برداشت می کنیم به نوعی ذخیره 
کنیم و در شرایط نیاز از همان آب برداشت 
کنیم. رئیسی با اشاره به اینکه مشکلی برای 
کشــت گندم نداریم و می توانیم در صورت 
نیاز کشــت را از صیفی جات به گندم تغییر 
دهیم، خاطرنشــان می کند: پــس درواقع 
نیازی به خودکفایی در تولید گندم نیســت 
و این میزان برداشــت آب برای خودکفایی 

اشتباه است. 
درسال های اخیر با افزایش میزان برداشت 
از منابــع آبی در حوزه کشــاورزی علاوه بر 
فشار و کاهش شدید این منابع شاهد کاهش 
کشــت برخی از محصــولات بوده ایم و این 
درحالی است که در سیاست های بالادستی 
در تولید برخی از محصــولات آب بر مانند 
گندم و خودکفایی در آن در ســطح استان 

همچنان تاکید می شود. 
اســتاد دانشگاه شــیراز با اشاره به اینکه 
شرایط کشــت محصولات باید متناسب با 
بارش های هر ســال باشــد؛ عنوان می کند: 
میزان بارش ها در هر دوره ای متفاوت است 
و در ســال هایی با ترســالی و خشکســالی 
رو به رو هستیم، لذا باید برنامه کشت براساس 
وضعیت بارشــی و منابع آبی باشد و باید به 
اندازه داشــته ها از منابع آبی استفاده کنیم. 
وی خاطرنشان می کند نمی توانیم همیشه و 
هرســال به یک اندازه از آب برداشت کنیم 

و این میزان برداشــت از منابع آبی باید در 
سال های خشکسالی کمتر و در دوره ترسالی 
بیشتر باشد و در خصوص کشت محصولات 
نیز باید از این الگو پیروی شود. به گفته این 
محقــق نمی توان میــزان تولید محصولات 
کشــاورزی را در هر ســال به یک میزان یا 
افزایش داد درحالی که منابع آبی پاســخگو 
این حجم از کشت محصولات نیست. رئیسی 
با اشــاره به اینکه یکی از منابع اصلی تامین 
آب چاه ها هستند و در سال های خشکسالی 
از چاه ها بیشــتر برداشــت می شود، عنوان 
می کند: درواقع در این شرایط بیشتر از سهم 
ما از بارندگی ها از منابع آبی استفاده شده و 

سطح سفره آب را پایین می آوریم. 
به گفته این اســتاد دانشگاه برداشت از 
منابــع آبی در قدیم از عمق ۳۰ متری بود و 
امروزه به عمق ۳۰۰ متری رســیده است به 
این معنا که ۱۰ برابر هزینه و انرژی بیشتری 
برای برداشت آب صرف می شود و ذخیره ای 
که تمام شــده اســت الان داریم هزینه ای 
گزاف بــرای انــرژی و... می پردازیم. وی با 
اشاره به اینکه در کشت محصولات حداقل 
باید به همان مقدار ای که ظرفیت آبی است 
برداشت داشته باشیم، عنوان می کند: برخی 
از کشت ها بیش از ظرفیت منابع آبی است 
و ایــن به معنای صرف انرژی بیشــتر برای 
تولید یک محصول و از دســت دادن منابع 

آبی است. 

به گفته مدیــرکل میراث فرهنگی، 
گردشــگرى و صنایع دســتی قزوین 
به عهد قاجاریه در  درخت منتســب 
خیابان سپه قزوین بدون اطلاع قبلی به 

اداره کل میراث فرهنگی قطع شد. 
علیرضا خزائلی مدیرکل میراث فرهنگی، 
گردشــگری و صنایع دســتی قزوین گفت: 
گزارشــی از ســازمان پارک ها و فضای سبز 
شــهرداری قزوین مبنی بر خشک شدن و 

احتمال خطر واژگونی درخت عهد قاجاریه 
امروز به دست ما رسید که بر اساس ضوابط 
مقررات ســازمان شهرداری درختان خشک 
شده قطع و جمع آوری شده و یا ما به ازای 
درخت قدیمی درخت جوانی کاشته خواهد 

شد. 
وی ادامه داد: قطع درخت منتســب به 
عهد قاجاریه در خیابان ســپه قزوین بدون 
اطلاع به ســازمان میــراث فرهنگی صورت 

گرفت که مورد اعتــراض جمعی از فعالان 
این عرصه شد که به طور این دغدغه ها قابل 

احترام است.
 بــه گفتــه خزائلــی، به طــور معمول 
کارشناسان میراث فرهنگی درختانی را که 
قدمت چند ساله و تاریخی دارند را به یکی 
از نماد های مبلمان شهری تبدیل می کنند 
و از آن نگهداری می کنند، اما این ســازمان 
 بعــد از قطع درخت در جریــان ماجرا قرار 

گرفت. 
مدیــرکل میراث فرهنگی، گردشــگری 
و صنایع دســتی قزوین خاطرنشــان کرد: 
شهرداری قزوین و همچنین سازمان میراث 
فرهنگی باید با هماهنگی یکدیگر نســبت 
به این مســایل تصمیم گیری کنند، چراکه 
با دقت نظــر و تامل می تــوان راهکار های 
خلاقانه تری نسبت به این پدیده های تاریخی 

داشت. 

برداشت از منابع آبی از عمق ۳۰ متری به ۳۰۰ متری رسیده است

خودکفایی گندم در فارس  به قیمت نابودی  منابع آبی

درخت دوره قاجار در قزوین بدون اطلاع قبلی قطع شد

استاندار گیلان:
ثبت جهانی شهر تاریخی ماسوله

  با جدیت پیگیری شود
نماینده عالی دولت در گیلان تاکید کرد: براى ثبت جهانی شهر تاریخی 

ماسوله باید در جهت رفع موانع اعلام شده از سوى یونسکو تسریع شود. 
به گزارش ایلنا، هادی حق شــناس صبح امروز در جلسه بررسی آخرین وضعیت 
ثبت جهانی شهر تاریخی ماسوله که در سالن شهید انصاری استانداری برگزار شد، 
اظهار داشت: ماسوله نگین تاریخی گیلان و ایران است که برای استان برکات زیادی 
در جذب گردشــگر دارد، از این رو باید تمامی دستگاه های اجرایی در ثبت جهانی 

ماسوله نهایت دقت و اهتمام را داشته باشند. 
وی با تاکید بر این که باید موارد مطرح شده یونسکو به خوبی بررسی و در رفع 
آن کوشید، تصریح کرد: قطع به یقین ثبت جهانی ماسوله به معرفی بیشتر گیلان و 

کشورمان در بخش های مختلف کمک شایانی می کند. 
نماینده عالی دولت در گیلان با بیان اینکه ثبت جهانی مزیت های فراوانی دارد، 
ابراز امیدواری کرد: با تحقق این مهم، سرانجام مطلوب و آثار نیکی در انتظار ماسوله، 

گیلان و بلکه ایران باشد. 
حق شناس ادامه داد: با توجه به اینکه از هر ۱۰ شغل در دنیا یک شغل در حوزه 
گردشگری است و با عنایت به اینکه ایران و گیلان دارای سابقه تاریخی و گردشگری 

فروانی است، باید از این مزیت برای ماسوله نیز به نحو شایسته بهره برداری شود. 
وی با تأکید بر لزوم انجام تمامی اقدامات قانونی در خصوص ثبت جهانی ماسوله 
گفت: این امر باید با جدیت پیگیری شــود و هم افزایی لازم و کافی میان بخشی از 

سوی دستگاه های متولی در این زمینه وجود داشته باشد. 
اســتاندار گیلان به لزوم نگاه ویژه به پیوست های فرهنگی و اجتماعی در اجرای 
پروژه های عمرانی تاکید و اضافه کرد: برای اجرای پروژه های عمرانی به ویژه در محور 
ماسوله-ماجلان و خلخال علاوه بر پیوست فنی و مهندسی باید به مسایل فرهنگی و 

اجتماعی نیز توجه شود، تا ماسوله این میراث ماندگار بخوبی حفاظت شود. 
در این جلســه هر یک اعضا نکات مدنظر خود را مطرح کردند و بنا به دســتور 
استاندار مقرر شد موارد مطرح شده توسط دستگاه های اجرایی بررسی و طی جلسه 

فوق العاده ای گزارش اقدامات ارائه شود. 

 
سازمان صنعت، معدن و تجارت استان تهران

هیات اجرایی برگزاری انتخابات اتحادیه های صنفی شهرستان قدس
آگهی فراخوان انتخابات اتحادیه صنف خدمات خودرو شهرستان قدس )نوبت اول(

در اجرای ماده ۱۱ آئین نامه اجرایی انتخابات هیات مدیره و بازرســان اتحادیه های صنفی، بدینوســیله از کلیه اعضای دارای 
پروانه کســب اتحادیه صنف خدمات خودرو دعوت می گردد، از ساعت 10 الی 12 روز چهارشنبه مورخ 1403/11/17 
جهت شــرکت در دور اول انتخابات اتحادیه، شخصا به نشــانی: شهر قدس/ بلوار ۴۵ متری شهید کلهر روبروی قنادی مالی 
بــاغ تالار مهر آفرین مراجعه و کاندیداهــای مورد نظر خود را از بین افراد ذیل در قالب ۵ نفر اعضای اصلی هیات مدیره و ۱ 

نفر بازس انتخاب نمایید.

نکات مهم:
* براســاس بند ۶ ماده ۱۵ آیین نامه انتخابات هیات مدیره و بازرسان اتحادیه های صنفی، فقط صاحب پروانه کسب مجاز به 
شرکت در انتخابات بوده و شرکاء، دارندگان وکالت محضری، مباشر و اعضای خانواده مجاز به شرکت در انتخابات نمی باشند.

* ارائه اصل کارت ملی و یا پروانه کسب و یا تصویر آن جهت شرکت در انتخابات ضروری است.
* انتخابات به صورت الکترونیکی برگزار می گردد.

 
آگهی مزایده اموال غیرمنقول )اسناد رهنی و شرطی( 

پرونده جرایی کلاسه 140300244
به موجب پرونده اجرائی کلاســه ۱۴۰۳۰۰۲۴۴ له بانک ملت و 
علیه آقایان رضا حمزه خلیفانی )راهن( و امید حمزه خلیفانی )وام 
گیرنده( که سند مالکیت ششــدانگ یک واحد مسکونی به پلاک 
ثبتی شماره ۱۱۹۷ فرعی از ۶۱۲ فرعی از ۴۶ -اصلی واقع در بخش 
یازده شهرســتان نقده قطعه ۲ در طبقه اول به مساحت ۱۴۱/۸۱ 
متر مربع با حدود شمالا: به طول ۱۴/۷۰ دیوار به دیوار قطعه پنجم 
تفکیکی شرقا: به طول ۱۰/۵۰ درب و دیوار و پنجره ایست به فضای 
پیش رفته در حیاط خلوت مشــاعی جنوبا: اول به طول ۸/۱۵ متر 
دیواریست به قطعه هفتم تفکیکی دوم به صورت قوس به طول ۳/۱۰ 
متر سوم غربی به طول ۱/۲۰ متر چهارم به طول ۴ متر پنجم شرقی 
به طول ۳/۳۵ درب و دیواریســت به راه پله مشاعی ششم به طول 
۴/۶۵ متر دیواریست به قطعه هفتم تفکیکی غربا: به طول ۱۰/۵۰ 
متر درب و دیوار و پنجره ایست به فضای پیش رفته در حیاط مشاعی 
موضوع سند مالکیت اصلی به شماره چاپی ۴۴۳۹۴۷ سری الف با 
شماره دفتر الکترونیکی ۱۴۰۱۲۰۳۱۳۰۰۵۰۰۱۹۸۸ ملکی آقای 
رضا حمزه خلیفانی فرزند تیمور شــماره شناسنامه ۷۶ تاریخ تولد 
۱۳۳۵/۱۱/۰۹ صادره از نقده دارای شماره ملی ۲۹۰۹۲۱۱۹۷۵ با 
جز سهم ۶ از کل سهم ۶ به عنوان مالک شش دانگ عرصه و اعیان 
با شماره مســتند مالکیت ۱۴۲۶۴ تاریخ ۱۴۰۱/۰۵/۱۱ دفترخانه 
اســناد رسمی شماره نقده ثبت و صادر و تسلیم گردیده است و به 
موجب سند رهنی ۳۸۳۱۳ – ۱۴۰۱/۰۶/۳۱ دفتر۱۵ نقده در رهن 
بانــک ملت قرار گرفته که به علت عدم ایفای تعهد منجر به صدور 
اجرائیه تحت شماره ۱۴۰۳۰۰۲۴۴ شده است و برابر نظریه مورخه 
۱۴۰۳/۰۹/۱۲ کارشناس رسمی دادگستری توصیف اجمالی مورد 
وثیقه عبارت اســت از »مساحت عرصه ۲۴۴/۱۲ متر مربع کاربری 
مســکونی در محل عرصه ساختمان ســه طبقه با قدمت ۱۷ سال 
که شــامل همکف، پارکینگ و انباری ، طبقه اول و دوم مسکونی 
با دیوارهای باربر و ستون های فلزی میانی، نمای سنگ پاک است، 
سیستم سرمایش کولر گازی، سیستم گرمایش بخاری گازی دارای 
تاسیسات و امتیازات آب، برق، گاز و فاضلاب شهری مجزا می باشد. 
آپارتمان با مســاحت اعیانی ۱۴۱/۸۱ متر مربع، واقع در طبقه اول 
با پیشــامدگی )بالکن( به مساحت ۸/۷۰ متر مربع به سمت حیاط 
خلوت مشاعی و پیش آمدگی به مساحت ۱۲/۳۰ متر مربع به سمت 

حیاط مشــاعی به انضمام پارکینگ اختصاصی قطعه دو تفکیکی 
به مســاحت ۲۱/۸۰ متر مربع واقع در طبقه همکف با قدرالســهم 
از عرصه و ســایر مشــاعات به انضمام پارکینگ اختصاصی قطعه 
دو تفکیکی به مســاحت ۲۱/۸۰ مترمربع واقع در طبقه همکف با 
قدرالسهم از عرصه و سایر مشترکات طبق قانون تملک آپارتمان ها 
و آیین نامه اجرای آن می باشــد، راه پله ســاختمان مشترک برای 
هر ســه طبقه می باشد و به مبلغ ۳۵/۸۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال ارزیابی 
شده است، طبق تقاضای بستانکار ششدانگ پلاک فوق از ساعت ۹ 
الی ۱۲ روز شــنبه مورخه ۱۴۰۳/۱۱/۱۳ در محل اداره ثبت اسناد 
و امــلاک نقده واقع در نقده میدان قلم )فلکه دانشــگاه( از طریق 
مزایده به فروش می رســد. مزایده ششدانگ پلاک مذکور از مبلغ 
۳۵/۸۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال )ســی و پنج میلیارد و هشتصد میلیون 
ریال( شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی فروخته می شود. لازم به 
ذکر است پرداخت بدهی های مربوط به آب و برق و گاز اعم از حق 
انشعاب و یا حق اشتراک و مصرف در صورتی که مورد مزایده دارای 
آنها باشــد و نیز بدهی های مالیاتی و عوارض شــهرداری و غیره تا 
تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده یا نشده باشد به 
عهده برنده مزایده است و نیز در صورت وجود مازاد وجوه پرداختی 
بابت هزینه های فوق از محل مازاد به برنده مزایده مســترد خواهد 
شد برابر مده ۱۲۶ اصلاحی آئین نامه اجرا شرکت در مزایده منوط 
به پرداخت ده درصد از مبلغ پایه کارشناسی به حساب سپرده ثبت 
و حضور خریدار یا نماینده قانونی او در جلســه مزایده است برنده 
مزایده مکلف است مابه التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت پنج روز 
از تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نماید و در صورتی که 
ظرف مدت مقرر مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز نکند 
مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد شد. 
در این صورت عملیات فروش از درجه اعتبار ساقط و مزایده تجدید 
می گردد. ضمنا چنانچه روز و ســاعت معین شــده، مصادف با روز 
تعطیل ادارات باشــد، روز برگزاری مزایده در همان ساعت و مکان 
مقرر و روزی که ادارات بعد از تعطیلی باز خواهند شد، خواهد بود. 
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رئیس اداره ثبت اسناد و املاک نقده 

اسامی داوطلبین عضویت در هیات مدیره )5 نفر انتخاب شود(

اسامی داوطلبین عضویت در بازرسی )1 نفر انتخاب شود(

نام خانوادگینامردیف

الماسیناصر۱

چناقچیطیب۲

حیدری مقدمشهریار۳

خیرخواهداود۴

نام خانوادگینامردیف

رستمینسیم۵

شعبانی نودهیاحمد۶

عسگر خانیحجت اله۷

کلهرعلی پاشا8

نام خانوادگینامردیف

وادی پوررضا9

هندیمحمدحسن10

نام خانوادگینامردیف

اسبانیرمضان۱

شقاقیمحسن۲

نام خانوادگینامردیف

ایل محمدی گوله گولهعلی۳

مهمانیمحمدرضا۴

فرزاد برخوردارى
رئیس هیات اجرایی برگزارى انتخابات اتحادیه هاى صنفی 
شهرستان قدس


